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Fabio Borini to jeden z kilku nowych graczy Romy, którzy zostali

wypożyczeni z opcją wykupu. Warunkiem pozostania piłkarza w zespole

Giallorossich będzie jego przydatność dla drużyny. Agent piłkarza, Marco

De Marchi, zapewnił w wywiadzie dla Tele Radio Stereo 92.7 iż celem

gracza jest pozostanie w Romie.

 

- Fabio będzie dostępny zaraz po świątecznej przerwie. Pracuje, aby wrócić jak

najszybciej do pracy z Luisem Enrique. Mój klient zawsze mówił, że jego jedynym

celem jest bycie wykupionym przez Romę. Chce zostać na długo w zespole

Giallorossich, aby kontynuować proces, który rozpoczął się ostatniego lata. Roma

szybko zainteresowała się Borinim, ustalając cenę za wykup. Zależy od nas,

będziemy oczywiście szczęśliwi, jeśli Roma natychmiast go wykupi, jednak jest to

rozmowa, którą muszą przeprowadzić obydwa kluby, Giallorossi i Parma. Mówi się,

że Borriello ma odejść. Fabio chce znaleźć przestrzeń poprzez pracę, co działo się

do tej pory również z Borriello w kadrze, stąd nie ma obaw co do tego czy Borriello

zostanie czy nie. Nie ma możliwości, z jasnych powodów, żeby Borini opuścił Romę

na zasadzie wypożyczenia w momencie otwarcia styczniowego mercato.
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